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mateixa plaça, d'un altre edifici de les 
mateixes dimensions. 
CREIXEMENT INCONTROLAT 

Un altre dels problemes que afec-
ten l'urbanisme de Torroella és l'allar-

gament o l'obertura de carrers nous, 
tema que va ocasionar fortes polèmi-
ques en el debat d'urbanisme organit-
zat pel Casal del Montgrí. 

En aquest debat, es va parlar tam-

bé, cal remarcar-ho, de la convenien-
cia de fixar uns límits a l'edificació en 
el massís del Montgrí. I es va denun-
ciar la manca d'una adequada zona 
de solars per a ús industrial, la qual, 
en principi, havia estat previst de radi-
car-la on ara hi ha la fàbrica de l'Em-
plater. 

En conclusió, podem dir que, en 
matèria d'urbanisme, com en altres 
camps, s'ha portat una política de 
creixement incontrolat i de "desa-
rrollismo", que s'ha manifestat per 
mitjà d'una actitud de tolerància gai-
rebé total i fins i tot, de vegades, de 
veritable aliança entre els organismes 
oficials i els interessos privats, cosa 
que creiem que s'ha d'acabar imme-
diatament. 

El Casal del Montgrí, una entitat de pes 
Entrevista amb el seu president, Joan Surroca 

Quan es parla de Torroella no es 
pot oblidar de cap manera el nom 
d'una associació molt íntimament lli-
gada a la seva història més recent: el 
Casal del Montgrí. Fundada per una 
colla de torroellencs ara farà tres 
anys, ha promogut a Torroella una in-
quietud cultural envejada per moltes 
altres viles. A més d'això, s'ha preo-
cupat per problemes que afecten To-
rroella tant directament com indirec-
tament, com és el cas de la contami-
nació del Ter, el Debat Costa Brava, 
etc. 

ACTIVITATS 

Anem a trobar a Joan Surroca, 
president del Casal i home molt cone-
gut per la tasca que ha desenvolupat 
a Torroella. Parlem amb ell dels ini-
cis del Casal. 

—Joan, com es va iniciar el Casal 
del Montgrí? 

—La prehistòria del Casal comença 
aproximadament fa catorze anys, 
quan uns nois vàrem veure la neces-
sitat de fer alguna cosa davant l'apa-
tia general. En lloc de muntar una 

gran estructura, vàrem començar ben 
modestament: organitzàrem sessions 
de cine-fòrum, conferències, etc. Un 
cop format un equip de gent disposa-
da a treballar, vàrem emprendre acti-
vitats de més volum, fins que ens tro-
bàrem amb la necessitat de legalitzar-
nos. Aleshores, creàrem l'associació, 
ara fa uns tres anys. 

-Quina és la tasca principal del 
Casal del Montgrí? 

—Els fins principals de l'associació 
són els detallats en el estatuts, és a dir, 
en resumen, promoure activitats de 
tipus artístic, cultural i recreatiu. Ara 
bé, com tantes altres entitats, pel bé 
del país, hem hagut de fer una feina 
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